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Vragen:

De gemeenteraad heeft signalen ontvangen over de basisschool Onder De Bogen Leidsche Rijn 
Centrum. De school zou voornemens zijn om in het volgende schooljaar een aantal groepen te 
huisvesten in een andere school van de KSU op de Jazzsingel. Deze locatie ligt op enige afstand, 
met daartussen ook enkele fysieke barrières. De tijdelijke huisvesting zou in afwachting zijn van 
de uitbreiding van de locatie Onder De Bogen. In zowel het MPR 2020 en het MPR 2021 staat 
uitbreiding van de school gepland op Kavel G3 van Leidsche Rijn Centrum met start uitvoering 
2021 en oplevering 2022. 

 

Wij hebben hierover de volgende vragen:

1. Is het correct dat de KSU voornemens is om leerlingen van Onder De Bogen tijdelijk te 
huisvesten op de Jazzsingel? Hoe beoordeelt het college deze situatie i.r.t. de 
gemeentelijke taken op het gebied van onderwijshuisvesting voor scholen en onze 
huisvestingsverordening?

2. Acht het college het een acceptabele oplossing om tijdelijk enkele groepen onder te 
brengen aan de Jazzsingel, mede in het licht van de afgelopen, voor leerlingen onrustige, 
coronajaren? 

3. Is start bouw in 2021 en oplevering in 2022 van de uitbreiding nog haalbaar en waarom is 
de uitbreiding niet eerder gerealiseerd? Was het college op de hoogte van de eventuele 
snellere groei aan ruimtebehoefte van Onder De Bogen?

4. Zijn er alternatieven denkbaar en realiseerbaar voor tijdelijke huisvesting van Onder De 
Bogen in of dichter bij de hoofdlocatie? Bijvoorbeeld door lokalen of ruimten te lenen van de 
andere school in het gebouw, de Vrijstaat, het Plantsoen van Boedapest, of door 
bijvoorbeeld tijdelijke lokalen te plaatsen (bijv. op de cultuurkavel) etc.?

5. Kan het college de toezegging doen dat voor de zomervakantie duidelijkheid bestaat voor 
leerlingen en ouders waar zij aan toe zijn?
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